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客戶買賣證券交收需知 

Note to Client Relating to Settlement of Securities Trading Transaction 
 
客戶如清繳買入股票之股款或存入孖展款項，須於交收日或本公司指定的時間前，以支票或現金存入或轉賬至以下賬戶內： 

To settle a securities purchase transaction or deposit margin money, client shall deposit or transfer cheque/cash to the following accounts on or before the 
settlement day, or at any time specified by the Company: 
 

銀行賬戶名稱 

Bank Account Name 
 

富強證券有限公司 

Fortune (HK) Securities Limited 

 

銀行名稱 

Bank Name 

港幣 

HKD 

人民幣 

CNY 

美元 

USD 

中國銀行(香港)有限公司 

Bank of China (Hong Kong) Ltd. 
 
國際匯款代碼 

SWIFT Code：BKCHHKHH 

 
012-875-0-031753-7 

 
012-875-2-005269-8 

 
012-875-2-005267-2 

創興銀行 

Chong Hing Bank 
 
國際匯款代碼 

SWIFT Code：LCHBHKHH 

 
041-256-10-341425-3 

 
041-256-19-900211-6 

 
041-256-15-024641-6 

香港上海匯豐銀行有限公司 

The Hongkong and Shanghai Banking 
Corporation Ltd 
 
國際匯款代碼 

SWIFT Code：HSBCHKHHHKH 

 
004-809-691157-001 

 
N/A 

 
N/A 

 

中央結算系統號碼 

CASSS ID 
B01753 

 
 
⚫ 客戶請於銀行入數紙上寫上 (i)客戶名稱 及 (ii)戶口號碼，並於下午 3時 30分前傳真至 (852) 3189-2155以便確認。 

Client shall then mark the (i) name and (ii) account number on the bank-in slip and fax to (852) 3189-2155 by 3:30p.m. as deposit confirmation. 
 
⚫ 客戶如需提取現金，本公司會發出以客戶為抬頭的支票及存入載於客戶資料表上的銀行賬戶。 

For cash withdrawal, the Company will issue cheque payable to the Client only and deposit into client’s bank account as specified on the Client 
Information Statement. 

 
⚫ 一般情況下，本公司不會接納第三者之支票，亦不會發出以第三者為抬頭的支票。 

Under normal circumstances, the Company will not accept third party cheque and will not issue cheque payable to third party. 
 
 
感謝 客戶垂注。 

Thank you for your kind attention. 
 
 
 

富強證券有限公司 謹啓 

Fortune (HK) Securities Limited 
 

2022年 12月 1日 

1 December 2022 

 


